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Tilstede: 
Studienævn: Rasmus Nielsen, Klaus Geyer, Christian Heyde-Petersen, Alev 
Kuruoglu, Timo Friedel Mitze, John Hiep Anh Nguyen og Elvira Mikkeline Nordgren 
Pedersen. 
Andre: Studiesekretær Jette Sieron, studiesekretær Heidi Bruusgaard Madsen, 
studiesekretær Anne Traun Ulriksen og studienævnssekretær Mia Fenat (referent). 
Afbud: Søs Elisabeth Syberg Verhoef, Karoline Puggaard Olsen og Didde Møller 
Lauridsen. 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt med ændringer: 
 
- Punkt 3.a.3 tilføjes: Møde med viceinstitutleder ved Institut for 
Virksomhedsledelse, Mette Lund Kristensen og studienævnsformand på 
Cand.merc., Ingo Winkler. 
 
- Punkt 7.1 udgår. Studienævnsformanden vil i stedet sende Bilag 1 i skriftlig 
høring hos studienævnets medlemmer, når det ligger klart.  
 

2. Godkendelse af referat 

Referatet af 25. maj 2023 er sendt til skriftlig godkendelse hos 

studienævnets medlemmer. Svarfrist er 19. juni 2023. Det fortrolige referat 

af 25. maj 2023 blev godkendt på mødet. 

 

3. Meddelelser 

3.a. Meddelelser fra studienævnsformanden:  

3.a.1 Studienævnsformanden oplyste, at han sammen med 

studienævnssekretæren har været på virksomhedsbesøg i Meneta, der har 

specialiseret sig inden for produktionen af akustiske shims til bilindustrien. 

Mødets formål var at afsøge muligheder for samarbejde og at undersøge, 

hvilke koblingskompetencer Negot’er, som nu er ansat i virksomheden, gør 

brug af. Dette til brug for studienævnets kommende arbejde med udvikling 

af KA negot.-uddannelsens profiler. Det var et givtigt møde og der er 

allerede taget indledende skridt til virksomhedsbesøg for KA negot.-

studerende i faget Negotiating Globally (English) til efteråret 2023. 

 

3.a.2 Formanden orienterede nævnet om, at han har forhåndsgodkendt et 

tysk fag (sommeruni) som valgfag på BA negot.-uddannelsen i E23.  

 

3.a.3 Der er holdt møde med viceinstitutleder ved Institut for 

Virksomhedsledelse, Mette Lund Kristensen samt studienævnsformand på 

Cand.merc., Ingo Winkler. Baggrunden for mødet skyldes, at Cand.merc. 

lukker sin HRM-profil efter optaget E2023, hvilket har betydning for Negot.’s 
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to sammenlæste fag Human Resource Management og Leadership and 

Organizational Communication. Da fagene er obligatoriske på KA negot.-

uddannelsens Human Ressource Management-profil, som studienævnet 

ikke har planer om at nedlægge, synes den bedste løsning at være  

opretholdelse af fagene, men at lade administrationen af dem gå over til 

Negot. Fagene kan så tilbydes som valgfag til Cand.merc.-studerende og 

Exchange-students for at øge volumen på fagene. Muligheder for 

sammenlæsning i faget Marketing på BA negot.-uddannelsen blev ligeledes 

drøftet med viceinstitutlederen: Enten i form af sammenlæsning med IVK 

(Metode og undersøgelsesdesign) eller med Erhvervsøkonomi – HA, hvilket 

vil kræve en øgning af fagets ECTS-vægtning til 10 ECTS. Det er noget, 

studienævnet skal overveje og tage med i arbejdet med videreudvikling af 

SAMF-fagene på BA negot.-uddannelsen.   

  

3.b De studerende 

John Hiep Anh Nguyen oplyste, at han forlader studienævnet, da han skal 

starte på en ny uddannelse.  

 

Elvira Mikkeline Nordgren Pedersen (EMNP) oplyste, at United Negot’s 

bestyrelse til seneste generalforsamling har besluttet, at medlemmer af 

United. Negot så vidt det er muligt stiller op som kandidater til studienævnet. 

Flere United Negot’er, herunder EMNP selv, har været med i studienævnet 

og det har vist sig at være fremmende for samarbejdet mellem United Negot 

og studienævnet. Dette ønsker man at forsætte med.  

 

EMNP oplyste, at hun og Didde Møller Lauridsen tager på 

rekrutteringsbesøg på Tietgenskolen til september 2023, hvor de skal holde 

møde med både 2. og 3 g’ere. Dertil kommer en tur til Vejle, hvor de skal 

besøge en STX-uddannelse, hvor tysk indgår. De er desuden godt i gang 

med at arrangere, at en bus fyldt med STX-elever fra Vejle kommer på 

besøg på SDU, hvor de skal følge studerende på BA negot.-uddannelsen 

med tysk.   

 

3.c Andre 

Intet til punktet.   

 

4. Merit- og dispensationsansøgninger 

Punktet blev behandlet fortroligt. Studienævnet tog stilling til 16 sager.  

 

5. Sager til behandling: Eksamen 

5.1. Studienævnet godkendte reeksamensplan S23 for KA negot.-

uddannelsen. 

 

6. Sager til behandling: Undervisning 

Ingen sager til behandling.   

 

7. Sager til behandling: Studieordninger 

7.1 Punktet udgået.  
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8. Sager til behandling kvalitetspolitik 

8.1 Studienævnsformanden indledte punktet med at informere om, at de to 

koordinerende tutorer, Titte Kim Haslund og Emma Bruusgaard Krauch har 

udarbejdet årets studiestartsprogram for nye BA negot.-studerende og givet 

velkomstmaterialet en opdatering med nye testimonials.  

 

Et samlet studienævn roste studiestartsprogrammet og velkomstmaterialet. 

Det ser ganske fornuftigt ud, og det er positivt, at der er fokus på det sociale, 

så de studerende kan falde godt til, jf. evalueringerne fra studiestarten. 

Studienævnet godkendte både program og materiale.  

 

Studienævnet godkendte også KA introduktionsprogrammet, som er 

udarbejdet af de faglige vejledere. Det er ønsket, at der laves en 

mentorordning for nye kandidatstuderende. Dette vil der blive arbejdet 

videre med i aftagerpanelet.  

 

8.2 Studienævnsformanden oplyste, at han er blevet en del af en 

arbejdsgruppe, der skal undersøge hvordan og hvorledes man kan 

implementere evaluering af Bachelorprojekter og Specialer. 

Arbejdsgruppen vil kigge på forslag til spørgsmål, der kan stilles. Forslaget 

vil efterfølgende blive rundsendt til samtlige studier på HUM. 

Evalueringerne skal sikre høj kvalitet i planlægningen og udførelsen af 

større opgaver. 

 

Studienævnets medlemmer fandt, at det er vigtigt, at der foretages en 

evaluering af Bachelorprojekter og Specialet, især henset til at 

Bachelorprojektet vægter 15 ECTS og Specialet 30 ECTS. Spørgsmålet er 

hvordan evalueringen kan gennemføres, så den studerendes anonymitet 

opretholdes, og så evalueringen forbliver objektiv og ikke personligt går på 

vejleder. Studienævnet fandt, at evalueringen bliver nødt til at gå på selve 

processen. I den forbindelse kan det være hensigtsmæssigt at finde ud af, 

hvornår evalueringen skal finde sted for at sikre fortroligheden samtidig 

med at vejleder får mulighed for at svare på evalueringen.   

 

Studienævnet havde en indledende evaluering af specialeforsvarets 

længde, som Negot. har fået lov til at beholde, dog kun i en 40 minutters 

variant. En specialevejleder er kommet med den feedback, at 40 minutter 

er for kort tid til at komme omkring specialet, især for nervøse og fagligt 

udfordrede studerende. 

 

CHP bemærkede, at han ikke er enig. Hans erfaring ved eksamen i S23 

viser, at 40 minutter er rigeligt med tid til at gennemføre et forsvar, inklusiv 

votering. Studienævnet drøfter videre, når eksamensterminen S23 er 

afsluttet. 

 

8.3 Studienævnet gennemgik undervisningsevalueringerne for fag i F23 

(lukket punkt). Flere medlemmer anførte, at det er bemærkelsesværdigt, at 
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enkelte fag enten afsluttes uden kommentarer pga. for få svar fra de 

studerende eller afsluttes uden kommentarer fra underviser. Det kan 

skyldes en evalueringstræthed, som der ikke er så meget at gøre ved. Både 

de studerende og underviser får besked om at evaluere gennem systemet.  

 

Studienævnsformanden vil samle nævnets observationspunkter som efter 

en skriftlig høring sendes til Det Humanistiske Fakultet.   

 

9. Andre sager til behandling 

Ingen sager til behandling.  

 

10 Eventuelt 

Studienævnsformanden sluttede mødet af med at ridse nogle af 

studienævnets kommende fokusområder op for det nye studieår: 

- Fortsat udvikling af BA negot.-uddannelsen  

- Udvikling af KA negot.-uddannelsen og dens profiler 

- Fortsat produktion af SoMe-content  

- Fortsat fokus på rekruttering 

- Operationalisering af feedback fra det eksterne ekspertpanelmøde, som 

fandt sted den 3. maj 2023  

- Oprettelse af en mentorordning på KA negot.-uddannelsen 

- Gennemførelse af årlig Negot.-dag og fortsat opbygningen af negot.-

identiteten 

- Fortsat styrkelse af de studerendes employabilitet, herunder fortsat 

samarbejde med virksomheder 

Formanden takkede afslutningsvist nævnsmedlemmerne for deres 

engagement og rettede en stor tak til Klaus Geyer for mange års arbejde i 

studienævnet.  

 
 
Mødet sluttede kl. 13: 20 
 
 
Rasmus Nielsen                     /                     Mia Fenat 
Studienævnsformand /                     Studienævnssekretær 


